
                     Föreningen Gamla Lindholmspojkar. 

                                 Bildades 15 januari 1950 

Protokoll: 

Datum: 

Klockan: 

Plats: 

Fört vid årsmöte 2025. 

9 mars 2025 

11.30 

Aftonstjärnan, A-salen 

 

1. 

 

 

2. 

 

Mötets öppnande. 

Föreningens ordförande Kjell Helander hälsade alla välkomna till årsmöte nr 

75 och förklarade detsamma öppnat.  

Parentation. 

För nedan noterade medlemmar som från årsmöte 2024 fram till årsmöte 2025 

har avlidit, hölls parentation med en tyst minut. 

 

 Medlemsnummer: Namn: Född: 

 1068 Roland Hellström 1944 

 748 Sven Åke Johansson 1940 

 958 Olle Nilsson 1931 

 1007 Hans Björlin 1947 

 702 Hedersmedlem Kent Bräck 1939 

 879 Leif Berglund 1934 

 914 Kent Bengtsson 1930 

 

3 Rapporter: 

Vår ordförande Kjell Helander. 

3:1 Torsdagsträffarna på Aftonstjärnan är välbesökta. Föreningen har mist ett antal 

medlemmar under året. Vi har lyckats fylla på med ett antal nya medlemmar, som 

dessutom kommer till torsdagsträffarna på Aftonstjärnan. Det är uppskattat med nya 

röster och historier. 

3:2 Torsdagsträffarna under sommaren är fortfarande populära och välbesökta. 

Föreningen tackar Per-Olof Larsson och Volmar Persson för detta. 

3:3 Medlemsträffarna med underhållning som varit förlagda på församlingshemmet. 

Dessa har sedan hösten 2024 förlagts till Aftonstjärnan på dagtid. Detta har blivit en 

uppskattad förändring. Vi har kunnat förlägga medlemsträffarna på dagtid och det 

är en gemytligare lokal att vara i. 

3:4 Föreningen vill tacka alla som bidragit med artiklar till vår tidning. Tidningen är  

mycket uppskattad av våra medlemmar och även ifrån av de som köper tidningen. 

Vi är tacksamma till att få fler artiklar från Er medlemmar.  

3:5 Tidningskommittén lägger ner ett stort arbete för att få till en tidning. Lars-Åke 

Johansson är ankaret för att sammanställa alla artiklarna och sköta all samordning 

med tryckeriet. Ett stort tack till honom och övriga i tidningskommittén. 

3:6 En uppmaning till Er som inte är medlemmar i Aftonstjärnans kulturförening, gå 

med som medlem och stöd vår kulturförening. Medlemsavgiften är 200 kr, då 

erhåller man subventionerad kostnad vid vissa föreställningar. Numera drivs 

föreningen av styrelsen. Undertecknad sitter med i styrelsen, det är viktigt att vi har 

en representant ifrån vår förening i styrelsen. 



 För vår förening är det viktigt att Aftonstjärnans kulturförening klarar av att driva 

verksamheten. Skulle inte så vara fallet och Higab kommer in som fastighetsägare 

får vi hyreskostnader som blir svårt att klara av, detta problem hör man från andra 

föreningar där Higab är hyresvärd.  

3:7 Stipendier har delats ut lika tidigare år till Herrgårdsskolan, Centrinaskolan och 

Bräckeskolan. 

 

4 Övriga frågor: 

Vår ordförande Kjell Helander. 

4:1 Det blir ingen vårresa 2025. Detta på grund av att till hösten firar Gamla Lindholms- 

pojkar 75-år med en jubileumfest. 

4:2 Studiebesök skall vi försöka att få till under 2025. Festkommittén kommer att ta 

fram förslag under året. 

4:3 Efter årsmötet är det förtäring på Port Arthur (lokal lusasken). Till maten ingår 

bordsvatten, övrigt att dricka betalas av var och en. 

 

Årsmötet. 

1 Fastställande av röstlängd. 

50 medlemmar 

 

2 Godkännande av dagordningen. 

Godkändes. 

 

3 Fråga om årsmötet blivit behörigen utlyst. 

Svar: Ja. 

 

4 Val av ordförande för mötet. 

Kjell Helander valdes. 

 

5 Val av sekreterare för mötet. 

Lars Andersson valdes. 

 

6 Val av justeringsmän att jämte ordföranden justera 

protokollet. 

Per-Olof Larsson och Raymond Andersson valdes. 

 

7 Val av rösträknare. 

Per-Olof Larsson och Raymond Andersson valdes. 

 

8 Godkännande av föregående årsmötesprotokoll. 

Detta har varit upplagt på vår hemsida, varit tillgängligt på 

vårt kansli från 24 mars 2024. Frågan ställdes: Kan det 

godkännas som det föreligger. 

Protokollet godkändes som det föreligger. 

 

9 Föredragning av föreningens verksamhetsberättelse 

2024. 

Denna var bifogad med kallelsen till årsmötet. Frågan 

ställdes: Kan den godkännas som den föreligger. 

Verksamhetsberättelsen godkändes som den föreligger. 

 

10 

 

 

 

 

Kassarapport och Balansräkning verksamhetsåret 2024. 

Denna föredrogs av ordförande Kjell Helander: Vi gör ett 

litet mindre minusresultat mot 2023. Vi har ju sagt att det 

arv vi erhöll av en medlem skulle gagna Er medlemmar 

därför har vi sponsrat bra vid våra resor och jubileum. 

 



Ekonomin är fortfarande bra men vi har börjat att hålla igen 

lite, därför ingen vårresa med tanke på vårt 75-årsjubileum. 

Inga frågor gällande kassarapport och balansräkning före- 

låg. 

Kassarapport och balansräkning godkändes efter detta. 

11 Revisorernas berättelse för verksamhetsåret 2024. 

Godkändes. 

 

12 Beslut om ansvarsfrihet för den avgående styrelsen. 

Enligt revisorernas förslag beviljades avgående styrelsen 

full ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024. 

 

13 Föredragning av ekonomisk verksamhetsplan för 

aktiviteter 2025. (sid 10 i kallelse) 

föredrogs av ordförande Kjell Helander. 

Godkändes som den förelåg. 

 

14 Stadgeändring. (sid 11 i kallelse) 

Information gällande stadgeändring: Förslag om ändring 

av dessa stadgar skola för att bliva gällande godkännas 

av två föreningssammanträden, varav ett ordinarie och 

fordras för beslut av två tredjedelar av vid samman-

trädet närvarande medlemmar därom är ense. 

Vid extra föreningsstämma 2025-03-06 godkändes ändring 

av stadgar efter förslag under MOM.1. skall ordet minst 

före sju personer tagas bort. (se särskilt protokoll)  

Ordförande Kjell Helander läste upp styrelsen motivering 

Till ändring av stadgar: Ändringen som vi förslår att taga 

bort styrelsesuppleanter och ha enbart styrelseledamöter 

är att få en bättre arbetsfördelning i styrelsen där alla 

har ett ansvarsområde vilket inte en suppleant har. 

Ordförande Kjell Helander läste upp nuvarande text och ny 

text i varje MOM. Lämnade därefter order fritt. 

Medlem Jan Annerback: Tycker att vi skall ha kvar stadgar 

som dom är idag. Känner att arbetsbördan kan bli större i 

styrelsen om det händer någon med det nya förslaget. 

Svar från styrelsen: Är vi fem i styrelsen och det händer 

något är det fyra kvar, styrelsesuppleanterna har inget 

Arbetsområde. I vårt förslag är vi sex kvar om det händer 

något, arbetsbördan bör därför bli mindre. 

Ordföranden ställde frågan: finns det några fler frågor, 

kan vi taga beslut. 

Mötet beslutade att godkänna ändring av stadgar med att 

ordet minst framför sju under MOM.1 tages bort. 

Beslutet var enhälligt, 

Mom.1. NY TEXT: FÖRENINGENS ANGELÄGENHETER 

HANDHAVAS AV EN STYRELSE BESTÅENDE AV SJU 

PERSONER SOM VÄLJES PÅ ÅRSMÖTET, VARVID 

ORDFÖRANDE OCH KASSÖR VÄLJES SÄRSKILT. 

STYRELSENS LEDAMÖTER AVGÅR VÄXELVIS. 

 

 

15 Val av kassör på två år. 

Avgående: Carl-Arne Jonsson 

 

Omval. 



16 Val av styrelseledamot på två år. 

Avgående: Lennart Jansson (styrelseledamot 2023–2024) 

Avgående: Volmar Persson (styrelsesuppleant 2023–2024) 

 

Omval. 

Omval 

17 Fyllnadsval av styrelseledamot på ett år. 

Avgående: Ove Andersson (styrelsesuppleant 2024) 

Nyval: Lars-Åke 

Johansson 

18 Val av revisor på två år. 

Avgående: Peter-Olof Pettersson 

 

Omval 

19 Val av revisorssuppleant på ett år. 

Avgående: Percy Johannesson 

Avgående: Ronny Fällberg 

 

Nyval: Svenne Pernald  

Omval 

20 Val av medlemmar för tidningskommittén på två år. 

Avgående: Stein Jergill 

 

Omval 

21 Val av medlemmar för festkommittén på två år. 

Avgående: Tomas Björklund 

Avgående: Thomas Jarlemo 

Avgående: Arne Jakobsson 

Avgående: Raymond Andersson 

 

Omval 

Omval 

Omval 

Omval 

22 Val av klubbmästare på två år. 

Avgående: Kjell Persson 

 

Omval 

23 Val av valberedning på ett år. 

Avgående: Björn Larsson 

Avgående: Ola Stillbäck 

 

Omval 

Omval 

24 Beslut om årsavgift för år 2024. 

Nuvarande 200 kronor 

Beslut: Oförändrad 

25 Beslut om arvode till funktionärer att dela. 

Nuvarande: 30 000 kronor, från 2024 

Beslut: Oförändrad 

26 Utlottning av Ralph Larssons tavla. 

Lottas ut bland medlemmar som deltager på årsmötet. 

Vinnare: 540 Gösta Andreasson 

 

27 Dragning på sparklubbslotteriet 2025. Dragning nr. 1  

1 000 kr Lottnr: 8. LF Gunilla Nyman  

  500 kr Lottnr: 155. 1047Jan Annerback 

  300 kr Lottnr: 65. LF Britta Appelblom 

 200 kr Lottnr: 55. 725 Kenny Javette 

 200 kr Lottnr: 197. 701 Bengt Jansson 

28 Utdelning av utmärkelser. 

Förtjänsttecken i guld (minst 15 år) Lars Andersson 

Förtjänsttecken i silver (minst 10 år) Lennart Jansson, Volmar Persson och Tomas 

Björklund (ej närvarande, erhåller denna vid torsdagsträffen 13 mars) 

29 Beslut om hedersmedlem. 

Inga förslag till hedersmedlem förelåg. 

30 Datum när protokollet är tillgängligt på vår hemsida och kansli. 

Det är tillgängligt från 24 mars. (reservation med datum när det gäller  

Protokollet upplagt på vår hemsida. 

31 Avslutning. 

Ordförande Kjell Helander tackade för ett trevligt och väl genomfört årsmöte.  

Med de orden förklarade han mötet avslutat 



 

 

 

 

På restaurang Port Arthur (lokal lusasken) bjöd föreningen deltagarna på förtäring efter 

mötet. 

 

Göteborg 9 mars 2025.                                                      Justerat: 

 

………………………………                                              ……………………………… 

Lars Andersson, sekr.                                                        Kjell Helander, ordf. 

Justeringsmän:  

………………………………                                             ……………………………….. 

Per-Olof Larsson.                                                              Raymond Andersson.                             

  


